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Tak nám podezřívají z nějakých nekalostí pana Faltýnka. Jestli je pan Faltýnek hajzlík nebo není, to já, řadový 

občan, nevím. 

Je mi jenom divné, že státní zástupce vydá prohlášení, že věc je ve stavu šetření a nebudou se podávat žádné 

informace, ale současně už novináři vědí, co bylo obsahem odposlechnutých telefonátů. Někdo je zatčen nebo 

je u něj provedena domovní prohlídka a novináři to vědí a se vším televizním humbukem jsou připraveni na 

místě konání. 

Mám na to jen dvě laická vysvětlení, či spíše domněnky, protože domnívání se snad ještě není trestné. 

Domnívám se, že buď  

policie (nebo jiní příslušníci orgánů činných v trestním řízení) jsou zkorumpováni, a za tučný poplatek 

(určitě nikoliv v řádu stokorun) poskytují novinářům pikantní informace, 

a nebo 

jsou zmínění činitelé již vydíráni novináři na základě nějakých informací (například o minulé korupci) 

a jsou tedy nuceni v zájmu zachování své svobody a svého korýtka poskytovati novinářům tyto 

informace zdarma. 

Žádná další varianta mne nenapadá, vás ano? 


